
                                                                                        

Fòrum insular d’Eivissa de debat sobre les propostes de 

l’estudi de prospectiva «Illes Balears. Horitzó 2030» 

Lloc: Recinte de Fires i Congressos d’Eivissa. Data: dijous 11 d’abril de 2019 

NOTA DE PREMSA 

El dijous 11 d’abril s’ha realitzat en el recinte de Fires i Congressos d’Eivissa, el 

primer Fòrum Insular  sobre l’Estudi de Prospectiva Econòmica, Social i 

Mediambiental de les societats de les Illes Balears a l’horitzó 2030 (H2030). Aquest 

estudi, encomanant al CES pel govern de les Illes Balears, ha estat realitzat per més de 

60 especialistes de la UIB i altres entitats, que han aportat una informació prou valuosa, 

a la vegada que se’ls hi ha demanat les propostes que com experts, pensaven que 

podrien ser més útils per a les nostres societats. 

 

Inaugurà l’acte la sra. vicepresidenta del Consell Marta Díaz.  El sr. President del CES 

Carles Manera presentà una primera aproximació del contingut de l’estudi. 

L’acompanyaren, el sr. Josep Valero secretari general del CES i el sr. Ferran Navinés, 

assessor econòmic del CES. 

 

Hi assistiren les entitats CAEB, CCOO, UGT, GEN-GOB, la Fundació Deixalles, la 

Cooperativa Agroeivissa, la Cooperativa Agrària Sant Antoni, La plataforma Aliança 

per l’Aigua, el Regidor de Turisme i Mediambient de l’ajuntament de Sant Antoni, la 

Regidora de Benestar Social i Esports de l’ajuntament de Sant Josep, la Federació de 

Hoteleria d’Eivissa, La directora Insular de l’Àrea d’Igualtat del Consell d’Eivissa, 

Foment del Turisme d’Eivissa i la Plataforma Eivissa Stop Plàstics. 

 

Durant tot el matí els assistents intercanviaren les seves opinions sobre l’estudi i feren 

les seves aportacions. Hi va haver unanimitat en la felicitació pel contingut del treball i 

per l’oportunitat que suposa el poder debatre i compartir de manera conjunta, com es 

pensa que seran les nostres illes en la perspectiva 2030, i més en concret, la reflexió 

sobre el futur d’Eivissa si es mantenen les tendències actuals. Les propostes d’actuació 

han de permetre corregir les pautes negatives i consolidar les tendències positives.    

 

S’acordà que cada entitat pogués fer arribar al CES, abans del 11 de maig, les seves 

aportacions per escrit. Cal recordar que l’estudi i les aportacions dels diferents fòrums 

insulars, seran la base de treball per el posterior dictamen que haurà d’emetre el CES. 

També s’anotaren per a l’acta de la reunió, les diverses aportacions que feren tots els 

components del Fòrum. 

 

El President del CES Carles Manera, tancà l’acte agraint la disponibilitat de tots els 

assistents per assistir tot el matí al debat, alabà la qualitat i riquesa de les diferents 

intervencions i aportacions, ressaltà que quedaran adjuntades a la documentació del 

dictamen del CES, les aportacions escrites i l’acta de la sessió del Fòrum, i constatà 

que les prioritats diferenciades de cadascuna de les illes de la nostra comunitat 

autònoma, han de quedar prou senyalades en les propostes del contingut final del 

dictamen del CES, tan com ho seran les que de manera conjunta compartim.   

 


